

ARTISANS DE LA LUMIÈRE

AU SERVICE DE L'EXTRA-ORDINAIRE

Founded in 1999, LUCE-ms is a company whose founder, Augusto Mastrostefano, pioneered LED technology and lighting solutions in Switzerland. Specializing in bespoke services and high-end offerings, LUCE-ms has earned a reputation for exceptional reliability and the ability to solve even the most complex challenges.

ARTISANS OF LIGHT

IN THE SERVICE OF THE EXTRAORDINARY



HATE ROUTINE? So do we. Our high-level craftsmanship, decades of experience, expertise in materials and cutting-edge technologies, combined with our open and inventive mindset, allow us to approach each new challenge with unlimited creativity. Our « Swiss watchmaker » precision and Italian artistic flair guarantee both functional and aesthetic quality in the final result.

VOUS DÉTESTEZ LA ROUTINE?

Nous aussi. Notre savoir-faire artisanal de haut niveau, notre expérience de plusieurs décennies, notre maîtrise des matières et des dernières technologies, notre état d'esprit ouvert et inventif, nous permettent d'aborder chaque nouvelle situation sans limite de créativité.

Notre précision « d'horloger suisse » et notre sensibilité artistique italienne sont l'assurance de la qualité fonctionnelle et esthétique du résultat.



Créée en 1999, LUCE-ms est une société dont la vision de son fondateur Augusto Mastrostefano a permis d'être pionnier en Suisse dans la technologie LED et les solutions d'éclairage en général.

Spécialisée dans le sur-mesure et les prestations haut de gamme, LUCE-ms bénéficie d'une réputation de fiabilité extrême et la capacité de résoudre les situations les plus complexes.



EMPATHY
IMAGINATION
RESPONSABILITY
EXPLORATION
DEDICATION
LIABILITY
EMPATHIE
RESPECT

LA CRÉATIVITÉ ARTISANALE DU
SUR-MESURE
POUR UN RÉSULTAT **HORS DU COMMUN**

Savoir reproduire des standards de haute qualité en vous garantissant un résultat est une chose appréciable.

Mais savoir comprendre votre vision et créer les solutions qui sauront vous surprendre au-delà du connu, c'est un autre monde!



THE SOUL OF A CRAFTSMAN
THE BOLDNESS

OF A PIONEER



L'ÂME D'UN ARTISAN AVEC **L'AUDACE** D'UN PIONNIER

f@in

LUCE-MS.CH
info@luce-ms.ch

2025 AVAILABLE
SQS

LUCE
LIGHTS YOUR LIGHT

SUI
HEADQUARTER
TECHNICAL OFFICE
PRODUCTION
chemin des Loveresses 9
1523 Granges près Marnand
+41 26 668 03 90

ITA
TECHNICAL OFFICE
PRODUCTION
10126 Torino

ITA
SALES OFFICE
SPECIALIZED HOTELS
via Paolo da Cannobio 2
20122 Milan
milan@luce-ms.ch

USA
SALES OFFICE
307 Seventh Avenue
10001 New York
newyork@luce-ms.ch

JAP
SALES OFFICE
Koshienguchi 2-4-31-406
Hyogoken Nishinomiya 663-8113
osaka@luce-ms.ch

SUR RDV - ON APPOINTMENT

THE HANDCRAFTED CREATIVITY OF
MADE-TO-MEASURE
FOR AN **OUTSTANDING RESULT**

Being able to reproduce high-quality standards while guaranteeing a reliable result is certainly valuable.

But understanding your vision and creating solutions that exceed your expectations and go beyond the familiar — that's a whole different level!

